

## Styrelsemöte 23-10-09 Kl. 18.00 för Stenvred Hamn Samfällighetsförening.

Detta är möte nr 7 år 2023

Tid och plats: Teamsmöte digitalt

### 1. Mötets öppnas av ordförande

Namn	Initialer	Befattning
Björn Almqvist	BA	Kassör
Ianni Bellis	IB	Sekreterare
Andreas Ernestam	AE	Styrelseledamot
Mattias Burling	MB	Suppleant
<b>Ej närvarande:</b>		
Linda Bilos	LB	Ordförande

### 2. Fastställande av dagordning:

2.1 Dagordning fastställ

### 3. Val av justeringsmän

3.1 Till justeringsmän väljs AE och MB

### 4. Ekonomiska föreningars uteblivna årsavgift

#### Inför årsstämma

##### Från stadgarna

Årsmötet skall hållas i början av räkenskapsåret, men senast under mars månad

Kallelsen skall sändas ut senast 4 veckor före årsmötet, via E-post

##### Förslag på tidplan

- Årsmöte 2024-02-18 kl 12.00 (i år hade vi mötet 19 februari) Bokad
- Lokal.
- Vi kollar om "gamla bussgaraget" är ledigt. Alternativ plats  
Hjälmaregården : Bussgaraget är alt. 1
  
- Kallelsen med handlingar sänds ut 2024-01-07 dvs 6 veckor före årsmötet
- Avisering om årsmöte sänd ut 2023-12-05 dvs 15 veckor före årsmötet

##### Förslag på punkter till kommande årsmötet

- Ordinarie punkter enligt stadgarna.

Dokument	Ansvarig	Klart till
Revisionsberättelse	BA	Jan 2024
Budget 2024	BA	Klar
Verksamhetsberättelse	LB	Utkast till 13 Nov
Ekonomirapport 2023	BA	Utkast till 13 Nov
Förslag till styrelse	IB	Utkast till 13 Nov (Mattias blir ordinarie)
Kallelse och avisering	IB	Utkast till 13 Nov
Proposition Båtplatser	BA	Utkast till 13 Nov
Ev. Motioner från medlemmar		

## Styrelsemöte 23-10-09 Kl. 18.00 för Stenvred Hamn Samfällighetsförening.

Detta är möte nr 7 år 2023

Följande fråga bordläggs till styrelsemöte 13 Nov – då ordförande deltar

- **Hur hanterar vi "Årsavgift 2023 som inte betalats in".**
- **Fullmakt till ordförande att företräda 17 st. tomtägare (1:140 till 1:156) vid kommande "Delägarsammanträde 2024" med 1:157 och 1:158 (Sjöbodarna) angående skötsel av GA:9 (vägen ner till hamnen samt sjösättningsplatsen mellan bodarna).**
- Proposition om båtplatser, se bilaga, Ok med justeringar- BA uppdaterar

### 5. Drift och underhåll

5.1 Filmning och kartering avlopp, brunnar, gren, ev. skador, bak fall mm

Budgetoffert från NH Spolning för filmning på 14 tkr ex moms antas

**Möte 23-09-18** Filmning sker 23-09-21

**Möte 231009**

IB kontaktar VA inspektör om hur vi kommer vidare, då rördimensioner mm ej

Stämmer med Hammersta ritningar/ VA plan

Vidare ska vi undersöka om det går att fastställa läge på vattenavstängning/ ventiler till resp. fastighet

### 6 Övrigt

6.1 AE pratar md Stavhälla om att fälla ett stort dött träd på vår mark, som riskerar att blåsa omkull

6.2 Marcus A tänkte bygga en koja till barnen Samfällighetens mark nere vid pumphuset för avloppsvatten, ok för styrelsen om det görs på Samfällighetens mark och att alla barn i området får nyttja / leka i kojans

### 7 Nästa styrelsemöte

Möte	Datum	Plats
Styrelsemöte 8	23-11-13 Kl. 18.00	Teamsmöte

Kallelse / inbjudan har skickats via E-post till styrelsen av IB

### 8 Mötet avslutas

Vid pennan Ianni Bellis